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Dialogmøde onsdag den 16. december 2015 mellem 

Egedal Boligselskab v/KAB og Egedal Kommune 
 

Deltagere: Fra Boligforeningen KAB: 

Forretningsfører John Gilbert Nielsen 

Fra Egedal Boligselskab: 

Bestyrelsesformand Per Husted Sørensen 

Næstformand Elin Jacobsen 

 

Fra Egedal Kommune 

Fuldmægtig Jane Larsen 

Fuldmægtig Tina Lykke Hansen 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen 

 

Kommunens rådgiver 

SPJ Rådgivning v/ Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet. 

 

Henlæggelserne til de nye boliger, Irishaven afd. 7 er ikke så store endnu, 

fordi byggeriet er helt nyt. 

 

Irishaven afd. 2 skal renoveres, det kræver måske genhusning. Renoveringen 

forventes påbegyndt i 2017-19. 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

 

Der arbejdes på en ny måde, med at sammensætte organisationsbestyrelsen, 

så der også bliver plads til medlemmer af nye afdelinger. 

 

Der er endnu ikke drøftet god ledelsesskik, det vil man gøre i det kommende 

år.  

 

3. Opsamling på fælles dialogforum 

Tilfredshed med både form og indhold. Næste møde vil blive afholdt i foråret 

2017. Dialogmøderne med de enkelte foreninger kan evt. rykkes til oktober 

helst ikke november. 

Der var ønske om at bestyrelserne kunne mødes en gang i mellem og 

udveksle erfaringer og opbygge et netværk. Kommunen vil gerne være 

behjælpelig med f.eks. lokaler. 


